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Terjedelmes interjút adott Lovasi András, a Kiscsillag együttes frontembere az
Azonnali.hu-nak – ebben egy kérdésre úgy válaszol, hogy szívesen költöznek Székelyföldre.

  

„Székelyföld kurva jó! Jó pár ismerősöm költözött ki, persze ilyen csajügyek miatt is például,
tehát volt valami katalizátor. De nem tekintik magukat politikai disszidensnek. Ha egy közelebbi
helyet választanék, az azt jelentené, hogy valamennyire aktív maradnék, mint zenész, vagy
mint előadó" – mondja Lovasi, aki két hete tartott egy nagykoncertet a Budapest
Sportarénában.

  

Az interjúban továbbá szó van a magyar popzene helyzetéről, illetve néhány régebbi számának
keletkezési körülményeiről is beszél Lovasi András. A teljes interjú itt olvasható el.
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http://azonnali.hu/cikk/20171127_lovasi-lehet-hogy-szekelyfoldre-emigralok

